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Kaupunginvaltuusto § 22 23.1.2017 

 

 Asianro 200/10.03.01.02/2017 

§ 133 

Valtuutettu Raimo Sulosen ym. valtuutettujen aloite koskien Raision Kesärannan 

virkistysalueen elävöittämistä 

 

Päätöshistoria 

 

Kaupunginvaltuusto 23.1.2017 22 §  

 

”Raision Sosialidemokraattinen valtuustoryhmä jätti seuraavan aloitteen: 

 

”Arvoisa Raision kaupunginvaltuusto 

 

Raisiolla on vain yksi virkistys- ja uimaranta alue KESÄRANTA Naantalin kau-

pungin alueella johon voi päästä vain omalla autolla tai esim. polkupyörällä. 

 

Uimahallin yhteyteen esitetty maauimalahanke on ainakin toistaiseksi jäissä. 

Samoin lienee Hahdenniemen osalta? 

 

Naantalissa ja Turussa on kesävirkistyspaikkoja useita. 

 

KESÄRANNAN koko virkistys- ja uimaranta-alueelle olisi tarkoituksenmu-

kaista laatia perusteellinen saneeraus- ja viihtyvyyssuunnitelma, jotta siellä 

olisi mielekästä viettää päivä perheenkin kanssa. Saunatilat ovat OK, mutta 

pieni kioski ulkopöytineen ei ole paras mahdollinen hetki hyvän olon tunnehet-

keen. 

 

Uimaranta on hyvä. 

 

Me Raision Sosialidemokraattinen valtuustoryhmä esitämme, että KESÄRAN-

NAN koko alueelle laaditaan kaunis ja viihtyisä KESÄKEIDAS suunnitelma. 

Alueesta pyydetään suunnittelukilpailu, jossa kaupunki asettaa omat tavoit-

teensa. 

 

Tälläkin toiminnalla parannamme vapaa-ajan sektorin palveluja kaiken ikäi-

sille kaupunkimme asukkaille. 

 

Sosialidemokraattinen valtuustoryhmä 

 

Raimo Sulonen Sirpa Ek 

Jarmo Rosama Kimmo Nurmi 

Kimmo Kosonen Janne Laulumaa 

Vesa Parantainen Anita Ruusuranta 

Veijo Mikola  Juha Hellsten 

Teuvo Helenius Hannele Lehto-Laurila” 
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Päätös Aloite merkittiin pöytäkirjaan ja lähetettiin kaupunginhallitukselle valmistelta-

vaksi.” 

 

Kaupunginhallitus 6.2.2017 36 § 

 

” – – Kaupunginhallitus lähettää – – valtuutettu Raimo Sulosen aloitteen kos-

kien Raision Kesärannan virkistysalueen elävöittämistä teknisen keskuksen 

valmisteltavaksi.– –” 

 

 

 Kaupungininsinööri Vesa-Matti Eura ja liikunta- ja nuorisotoimenjohtaja 

Reijo Hakorinta 6.9.2017: 

 

Virkistysalueiden tulevan käytön ja kehittämisen selvittämiseksi on laadittu 

vuonna 2009 virkistysalueselvitys. Selvityksessä on tutkittu useita Raision 

kaupungin omistamia virkistysalueita ja niille on esitetty kehittämistoimenpi-

teet. 

 

Kesärannan virkistysaluetta on esitetty kehitettäväksi kokous-, koulutus-, ja 

leirikeskuksena. Selvityksessä on todettu, että kehittäminen edellyttää alu-

eelle asemakaavaa. Selvityksessä on tunnistettu myös alueen saavutetta-

vuusongelma sekä ulkoalueiden kehittämistarve. 

 

Naantalin kaupunki on laatinut alueelle asemakaavan, joka on lainvoimaistu-

nut 8.6.2015. Asemakaava mahdollistaa virkistysaluesuunnitelmassa esitetty-

jen tavoitteiden toteuttamisen. Asemakaavan myötä Kesärannan lähialueen 

toimintaympäristö on muuttunut merkittävästi. 

 

Virkistysalueselvityksessä esitettyjen alueen kehittämissuunnitelmien päivittä-

minen nykyisen kaavan mukaiseksi olisi johdonmukainen jatko Kesärannan 

virkistysalueen kehittämistyössä. Virkistysalueiden käytön kehittäminen kuu-

luu vapaa-aikalautakunnan alaisuuteen. Toimenpiteiden kustannukset arvioi-

daan suunnittelutyön yhteydessä. 

 

 

 

Päätösehdotus Tekninen johtaja Antti Korte 

 

Tekninen lautakunta antaa Raimo Sulosen ym. valtuustoaloitteeseen edellä 

olevan vastauksen. 

 

 

Päätös Tekninen lautakunta hyväksyi ehdotuksen yksimielisesti. 

 

 

Tiedoksi   Kaupunginhallitus  

 



Raision kaupunki Pöytäkirja   3 (3) 
   

   

Tekninen lautakunta 12.09.2017  

 
 


